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Odpověď na dopis ze dne 4. července 2025 

 

Vážený pane děkane, 

Děkuji jménem senátu za Váš dopis ze dne 4. července 2025, v němž reagujete na předchozí 
stanovisko předsednictva Akademického senátu KTF UK, vyjádřené v dopise z 27. června t.r. 

Vážíme si Vaší ochoty pokračovat v dialogu i v době Vaší pracovní neschopnosti. Věříme, že sdílíte 
naši snahu přispět k uklidnění napjaté situace a vytvořit předpoklady pro funkční spolupráci mezi 
vedením fakulty a Akademickým senátem. 

Akademický senát dlouhodobě usiluje o věcné a odpovědné projednávání materiálů, které přicházejí 
k jeho posouzení. Aby takové jednání mohlo probíhat efektivně a v souladu s právním rámcem, je 
nezbytné, aby předkládané návrhy odpovídaly jak základním formálním náležitostem, tak 
akademickým i legislativním standardům. V případech, kdy tyto podmínky nebyly splněny, nemohl 
senát návrhy schválit – nikoli z neochoty, ale v důsledku věcné nepřipravenosti podkladů. 

Rozumíme, že některé rozdílnosti v pohledu na směřování fakulty mohou pramenit i z různých 
představ o rolích jednotlivých orgánů. Domníváme se však, že je třeba věcně reflektovat i konkrétní 
problémy, které se v posledních měsících objevily. Jedná se mimo jiné o procesy související 
s akreditacemi dvou studijních programů, jež vyvolaly obavy o udržitelnost důležitých oblastí výuky i 
výzkumu. Tyto okolnosti nás vedly k tomu, že jsme veřejně pojmenovali rizika, která spatřujeme 
v současném způsobu řízení fakulty. 

Chápeme, že veřejný obraz fakulty je pro nás všechny důležitý. Sdílíme Vaši starost o to, aby se 
diskuse nevedla zkratkovitě či jednostranně. Právě proto jsme při svém vystupování opakovaně 
zdůrazňovali svou otevřenost ke spolupráci a snahu hledat řešení v rámci daných kompetencí a 
odpovědností. 
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Jsme připraveni využít nabízených zářijových termínů ke konstruktivnímu jednání, které by se 
zaměřilo na zlepšení procesů, jež vedou k přípravě a předkládání zásadních fakultních dokumentů. 
S jejich stanovením momentálně musíme vyčkat sestavení zářijových státnicových komisí, jichž se 
část z nás účastní. Věříme, že v mezidobí bude možné přehodnotit a případně přepracovat ty návrhy, 
jejichž projednání bylo dosud problematické. Jen tak lze vytvořit prostor pro smysluplný a efektivní 
dialog. 

Akademický senát je připraven i nadále vykonávat svou roli odpovědně, věcně a v souladu se 
zákonným rámcem a akademickými hodnotami. 

S úctou, 

 

 

doc. David Vopřada, Dr. 
předseda Akademického senátu KTF UK 


